
ÒL'impuls ha de venir dels serveisÓ

La impor t�ncia que la ind�stria t�xtil havia tingut a Hostalric ja no existeix; l'alcalde est�

conven�ut que la recuperaci� passa per l'impuls dels serveis

El consistori est� molt per sota del l�mit de deute

Josep Anton Frias, alcalde d'Hostalric. Foto: J.M.S.

Qu� en queda del teixit industrial d'Hostalric?Pr�cticament res.

Molt poqueta cosa. No �s, per�, un problema econ�mic

insubstitu�ble malgrat la seva complexitat. La nostra intenci� �s la

de seguir impulsant l'economia a trav�s dels serveis.Quan es

refereix a serveis, vol dir que el futur dep�n del turisme?No

m'agrada posar-ho tot al mateix sac i prefereixo parlar de serveis

m�s que no de turisme en general. Nosaltres tenim un visitant

natural que prov� de les �rees urbanes m�s poblades i amb un

nivell adquisitiu mitj� i prou interessant. �s per a aquest tipus de

persones per a qui hem de crear els diferents serveis. I es poden

mencionar molts exemples: des del castell, la for talesa, el

patrimoni natural, cultural i arquitect�nic, les muralles, la

gastronomia o la potenciaci� de les vies verdes al voltant del

Tordera i la riera d'Arb�cies, amb la potenciaci� de les vies f luvials.

La idea seria la d'aprof itar les actuals vies verdes entre el

Montseny i Blanes, la qual cosa implicaria una vintena de

municipis.Els projectes que planteja, doncs, van m�s enll�

d'Hostalric, de la mateixa manera que ho pret�n la iniciativa

gastron�mica del Domus Sensov�?Efectivament. Es tracta d'una

iniciativa per estudiar i difondre els productes, no nom�s de la zona

sin� del pa�s, molt m�s enll� dels l�mits comarcals. �s una ober tura

cap enfora. Aquests s�n els tipus de serveis que cal potenciar, els

que tenen una projecci� �mplia.Em podria resumir tres projectes

que consideri prioritaris per als propers quatre anys?En primer lloc,

el que ja he explicat del sector serveis. En aquest sentit, cal continuar desenvolupant el Pla Estrat�gic amb qu�

ja hem estat treballant en aquests darrers dos anys. Un segon projecte impor tant�ssim �s la posada en marxa

del Planejament general. �s molt impor tant perqu� ens haur� de resoldre els actuals problemes de mobilitat que

tenim i el tema dels aparcaments al centre hist�ric. I la tercera q�esti�, no menys impor tant, �s la de continuar

lluitant per mantenir els serveis socials, la inserci� laboral i les pol�tiques d'ocupaci�. En aquest tema no ens

podem permetre fer cap passa enrere.L'actual situaci� econ�mica, els impedir� fer algunes coses?Crec que m�s

que deixar de fer, potser haurem de prioritzar algunes coses sobre altres. Ara b�, no deixarem mai de fer. De

fet, els deures econ�mics els hem fet i b�. Continuem pagant amb regularitat els nostres prove�dors i tenim un

nivell d'endeutament molt acceptable i per sota del l�mit que marca la llei. Ens trobem una mica per sobre del

setanta per cent.I de l'anterior mandat, d'actuacions concretes, qu� li ha quedat per fer?Hi ha projectes com el

cam� dels Colls o la rehabilitaci� del Parc G�ell, molt impor tants per a la vida social de la poblaci�, i que de fet

estan integrats dins el Pla de Barris. Estem una mica condicionats per haver de fer l'apor taci� del cinquanta per

cent, per� ja ho veurem. Com he dit, es tracta de prioritzar.I amb l'oposici�, com ho por ten?Molt b�. Sempre hem

tingut una oposici� molt responsable malgrat les difer�ncies. Conf io que seguir� sent aix� amb els nous

regidors.
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